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Projev J. E. Moon Hayong, velvyslance Korejské republiky v
ČR, u příležitosti otevření King Sejong Institute
Na úvod bych chtěl pozdravit vzácné hosty, velvyslance České republiky v Korejské republice pana Jaroslava Olšu a
pana docenta Vladimíra Pucka, a rád bych také poděkovat všem, kteří se zasloužili o otevření King Sejong Institutu
v Praze – tedy panu rektorovi UK profesoru Václavu Hamplovi, vedoucí oboru koreanistika na FF UK paní docentce
Miriam Löwensteinové a dalším zaměstnancům univerzity.
V poslední době jsme zaznamenali celosvětový nárůst zájmu o korejskou kulturu, K-pop, korejské filmy atd. I v České
republice přibývá lidí, kteří se chtějí učit korejsky. A tak jsem velice rád, že i zde dochází k otevření King Sejong Institutu.
Je mi známo, že Univerzita Karlova, která byla založena v roce 1348, je nejen nejstarší univerzitou v České republice,
ale patří i mezi nejstarší univerzity na světě. Koreanistika se zde vyučuje více než 60 let a má již celou řadu absolventů.
Hraje velice důležitou roli v česko-korejských vztazích.
Vím, že lektoři, kteří budou na King Sejong Institute Praha působit, mají hluboké znalosti korejské kultury i korejského
jazyka, a tak věřím, že kvalita výuky bude vysoká. Doufám, že z King Sejong Institute Praha vzejde mnoho lidí, kteří
budou umět dobře korejsky, a přispějí tak k rozvoji vzájemných vztahů našich zemí.
Česko-korejské vztahy procházejí překotným rozvojem. Ať se podíváme na prosperitu Hyundai v Nošovicích, spolupráci
českých a korejských aerolinek i snahu řady dalších korejských firem investovat v ČR, na zástupy korejských turistů
procházejících Prahou, vidíme, že česko-korejské vztahy nabývají nového rozměru. Osobně jsem při včerejší procházce
po centru Prahy potkal tři velké skupiny korejských turistů a domnívám se, že jich díky přímým letům ze Soulu navštíví
Prahu tisíce.
A tak chci ještě jednou vyjádřit naději, že King Sejong Institute Praha bude velkou pomocí pro ty české občany, kteří se
chtějí učit korejsky, a že se stane reprezentativní institucí pro mezikulturní výměnu.
Velvyslanectví Korejské republiky v ČR bude vždy podporovat rozmanité akce King Sejong Institutu Praha.
Děkuji za pozornost.


